
Tapa Lasteaed Pisipõnn 

 

HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL 

 

Tapa, Nooruse 11 saal                                       20.03.23 

Algus kell 17:15, lõpp 19.10 

 

Juhatas: Tea Välk 

Protokollis: Birgit Afanasjev 

Kohapeal osalesid:  

Nadežda Ivanova (Päikesejänkud rühma esindaja),  

Birgit Afanasjev (Rüblikud ja Päikesekiired rühma esindaja),  

Merilin Paas (Tõrukesed rühma esindaja),  

Kristi Matsu (Sinilill rühma esindaja), 

Sandra Holm (Lepatiinud rühma esindaja) 

Ivar Augasmägi (Mürakarud rühma esindaja) 

Kaidi Marts (Muumi rühma esindaja) 

Kai Oks (Sipsik rühma esindaja) 

Marlen Vihman (Lotte rühma esindaja) 

Tea Välk (lasteaia direktor) 

Leevi Ivainen (õpetajate esindaja) 

Külalistena osalesid: 

Riina Haljasoks (Tapa valla abivallavanem) 

Tuuli Roostfeld (vallavalitsuse esindaja) 

Helen Ruuberg (vallavalitsuse finantsspetsialist) 

 

PÄEVAKORD: 

1. Vallavalitsuse esindajate ettekanne lasteaia söögitasusid puudutavate muudatuste osas.  

2. Lühike ülevaade õppe- ja kasvatustööst ning majandustegevusest (lisatud manusega) 

3. Jooksvad küsimused 



Päevakorra 1. punkt 

Vallavalitsuse esindajad tutvustasid Sotsiaaltoetuste määrust, mille kohaselt tuleb alates 

1.aprillist 2023 Tapa valda sisse kirjutanud vanematel tasuda lapse päevasest söögitasust 1 

euro.  

Valda mitte sisse kirjutanud vanematel tuleb tasuda päevane söögitasu ise, milleks on 5.08.  

Vallaharidusspetsialist selgitas hinna kujunemist- arvesse on võetud 12 kuu keskmine tasu.  

Hoolekogu kinnitas ühehäälselt summaks 5.08. 

Vanemal tuleb hommikul enne kella 8.30 rühma teatada lapse lasteaeda mittetulekust.  

 

Päevakorra 2. punkt 

Ülevaade õppe-ja kasvatustööst ning majandustegevusest 

L. Ivainen-  tegi lühikese ülevaate õppe- ja kasvatustööst ning majandustegevusest.  

T. Välk palus hoolekoguliikmete poolt tagasisidet õppetegevusele.  

Hoolekoguliikmed olid õppetegevusega rahul.  

T.Välk-  lasteaias palju haigusjuhtumeid, kuid olukorraga on hästi toime tuldud ja 

õppetegevus jätkub sujuvalt. Jaanipäevani on tööl 2 logopeedi ja 2 eripedagoogi.  

  

Päevakorra 3. punkt 

Jooksvad küsimused: 

Hoolekogu liikme murekoht seoses lasteaia söögiga - kuigi toidu kvaliteet on muutunud 

tunduvalt paremaks, on toitusid, mida lapsed ei taha süüa ja seega läheb palju toitu raisku. 

Mida saaks ette võtta? 

Tea Välk- õpetajad hakkavad ülesse märkima toitusid, mida lapsed ei taha ja info edastatakse 

toitlustajale, et võimalusel menüüd korrigeerida ja muudatusi teha. 

 

Tea Välk         Birgit Afanasjev 

juhataja         protokollija 


